

Date: 28/09/2017

التاريخ: 2017/09/28

Mr. Saif Sayeh Al Mansouri
Head of Listed Companies Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box: 54500
Abu Dhabi, United Arab Emirates

المحترم

سعادة/ سيف صياح المنصوري
رئيس إدارة إدراج الشركات
سوق أبو ظبي للأوراق المالية
ص.ب.: 54500
أبو ظبي - الامارات العربية المتحدة

**Clarification of certain information reported
in media channels on 28/09/2017**

**توضيح عن معلومات تم تداولها في الصحف بتاريخ
2017/09/28**

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

Kindly note that some news published in media channels have reported information about the intention of **Eshraq Properties PJSC** to reduce its capital in a way to absorb losses, and such act will lead to a reduction of the share capital in a proportion of 57%.

يرجى العلم بأن بعض الأخبار المنشورة في الصحف بتاريخ 2017/09/28 قد تكلمت عن نية شركة إشراق العقارية ش.م.ع ("إشراق") في تخفيض رأسمالها من أجل استيعاب الخسائر، وهذا الأمر سيؤدي الى تخفيض رأس المال بنسبة 57%.

Based on the above, Eshraq would like to clarify the following:

بناءً على ما تقدم، ترغب إشراق توضيح ما يلي:

- 1- The Accumulated losses of Eshraq as published in the financial statements of Q2 of 2017 are Aed 1,015,776,000 and not Aed 1,450,000,000 as provided in the news (the published news overstated the losses by 43%);
- 2- Neither the General Assembly nor the Board of Directors of Eshraq has voted any capital reduction.

1- ان خسائر الشركة المتراكمة كما تم نشرها في البيانات المالية عن الربع الثاني لسنة 2017 قدرها 1,015,776,000 درهم وليس 1,450,000,000 درهم كما جاء في الصحف (أي مضخمة في الصحف بنسبة 43%);

2- لم يتم التصويت على تخفيض رأسمال الشركة من قبل أي من الجمعية العمومية ومجلس ادارة شركة اشراق؛

Best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،

Ziad Touma
General Counsel and Compliance Officer

زياد توما
المستشار العام وضابط الامتثال



Page 1 of 1